

URGENT NOTICE

RULES DUE TO COVID-19

Effective 10.02.2022

The following are the latest mandatory requirements from the Hong Kong Government: -

<u>Face Masks</u>: All persons must wear Face Masks within the premises of the Club except when eating or drinking, but masks must be worn before and after eating and drinking.

<u>Persons Dining per Table:</u> Zone "C" 2 persons

Zone "D" 4 persons

Each Table must have a member seated

"LeaveHomeSafe": All persons entering the Club must register using the "LeaveHomeSafe" App.

Exceptions per below who are required to complete personal details on separate written Form.

- (a) persons aged 65 or above and aged 15 or below;
- (b) persons with disability; and
- (c) other persons recognised by the Government or organisation(s) authorised by the Government for this purpose.

"Vaccine Pass": All persons seated in Zone "D" areas MUST have proof of vaccination.

Patio Area Closed

Catering: Breakfast 9:30am to 11:00am

Dining 11:00am to 6:00pm

(All F& B must be consumed by 6:00pm. F&B not consumed by 6:00pm can be packed for takeaway.)

Takeaway: 11:00am to **7:00pm last order**

Changing Rooms & Showers: Closed

Function Rooms for Mahjong / Cards: Closed

Sports Facilities: Tennis, Lawn Bowls, Badminton Hockey & Lacrosse (All Closed)

Grass Field (Closed) No Jogging or Exercising

Operating Hours: 9:00am closes at 7:30pm

BY ORDER OF THE GENERAL COMMITTEE

10th February 2022

CLUB DE RECREIO

緊急通告

新冠肺炎(COVID-19)附例 10.02.2022 起生效

以下是本會最新指示:

口罩:除飲食外,所有人在本會範圍內必須一直佩戴口罩。 飲食後請立即戴上口罩。

餐廳: C 區每枱用餐人數只限 2 人

D 區每枱用餐人數只限 4 人

每枱必須有一位會員

「安心出行」:所有進入本會所的人士必須使用「安心出行」

以下人士可選擇填妥指定表格:

- (a) 65 歲或以上和未滿 16 歲而沒有成人陪同的人士;
- (b) 殘疾人士;及
- (c) 其他獲政府或政府授權機構認可的人士

疫苗通行證:D區用餐的顧客全部必須已接種最少一劑疫苗

酒吧 和 露台區域關閉

餐飲:早餐上午9時半至上午11時

午、晚餐上午11時至下午六時止

(堂食餐飲服務會於下午六時停止, 六時後只接受外賣訂單)

外賣自取: 上午 11 時至下午 7 時前下單

更衣室及浴室:關閉

多用途房間(麻雀房):關閉

球類活動:網球、草地滾球、羽毛球、曲棍球及棍網球(全部關閉)

戶外草地(關閉)不可進行跑步或練習

營業時間:早上9時至晚上7時30分

西洋波會委員會啓

2022年2月10日